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Abstract (en)
The closure cap (1) for containers, drums, canisters or the like has a pressure relief valve (3) which is arranged in a dish (5) lying at a lower level in
relation to the upper edge of the cap, the dish (5), on whose bottom (4) the valve (3) is arranged, being closed in the upper part by a lid (16) which,
with the dish (5), forms a chamber (18) which is connected to the outside air via a gas extraction unit (19). <IMAGE>

Abstract (de)
Verschlußkappe (1) für Behälter, Fässer, Kanister oder dgl. mit einem in einer gegenüber der Oberkante der Kappe vertieft liegenden Schale (5)
angeordneten Entgasungsventil (3), wobei die Schale (5), an deren Boden (4) das Ventil (3) angeordnet ist, im oberen Teil durch einen Deckel (16)
verschlossen ist, welcher mit der Schale (5) eine Kammer (18) bildet, welche mit der Außenluft über einen Gasabzug (19) verbunden ist.
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